

PRODUCT CHANGE NOTIFICATION: 2025-003

SUBJECT: New Part Number Format for China Products

PRODUCTS: vi30+ Series

REGION: China

Dear Valued Customer,

Thank you for your continued support and trust in our products. We would like to inform you of an upcoming change to the part number format for our vi30+ lasers manufactured in Suzhou, China. This change is being made to improve our tracking and management of tariffs and taxes.

DESCRIPTION OF CHANGE: There is a new part number format that includes the letter "C", which designates the product as intended for the China market and helps us better track tariffs and taxes.

Old Part Number Format: FSvi30SAD-S10.6
New Part Number Format: FSvi30SAD-SC10.6

This is a part number change only. There is no change to product specifications, performance, or quality.

EFFECTIVE DATE: Customers in China placing orders for vi30+ Series lasers after 25 August 2025 should use the new part number format.

IMPLICATION FOR CUSTOMERS: Customers in China should use the new part number for ordering, inventory management, and system updates.

If you have any questions or need further information, please contact your local Novanta account manager. We appreciate your understanding and cooperation.

Best regards,

The CO₂ Laser (Synrad) Team



尊敬的客户,

感谢您对我们产品一直以来的支持和信任。特此通知您,我们在中国苏州生产的vi30激光器的零部件编号格式即将进行变更。此变更是为了方便我们对关税和税务进行追踪和管理。

变更说明: 新的零部件编号格式中包含字母"C",表示该产品是销往中国市场的,此举将有助于我们更好地追踪关税和税务情况。

旧零部件编号格式: FSvi30SAD-S10.6新零部件编号格式: FSvi30SAD-S**C**10.6

此次变更仅为零部件编号变更,产品规格、性能及质量没有任何变动。

生效日期: 2025年8月25日后,中国客户的vi30系列激光器订单将使用新的零部件编号格式。

对客户的影响: 在中国的客户应该使用新的零部件编号进行订购、库存管理和系统更新。

如果您有任何问题或需要了解更多信息,请联系当地的Novanta客户经理。衷心感谢您的理解与合作。

顺祝商祺!

Novanta CO2 激光器团队